

# A Fello Summer



## 夏日入會優惠 Summer Membership Offers

凡於**2024年6月至7月**，成功申請全新「**個人會籍**」，可享總值高達**\$16,960**回贈。  
Join our **Individual Membership between June & July 2024**, you can enjoy a rebate of up to **\$16,960**.

### 優惠包括 Privileges Include:

- 可獲贈價值**\$3,000**「飲食現金券」  
**\$3,000** worth of "Food & Beverage" coupons.
- **6個月免月費優惠** (價值\$9,960)  
**6 months of subscription fee will be waived** (value \$9,960).
- **20張嘉賓康體券** (價值高達\$3,000)  
**20 pieces of S&R Guest Coupons** (value up to \$3,000).  
<或可選擇價值**\$1,000**「飲食現金券」及**10張嘉賓康體券** (高達\$1,500)>  
<Or: **\$1,000** worth of "Food & Beverage" coupons plus **10 pieces** of S&R Guest Coupons (value up to \$1,500).>
- 錦綉花園業主尊享額外價值**\$1,000**「飲食現金券」  
An additional **\$1,000** worth of "Food & Beverage" coupons will be provided exclusively to Fairview Park owners.

\*「**個人會籍**」可**免費**申請配偶及子女卡，受條款、年齡及細則約束。  
Individual member can apply for a complementary spouse and kids cards, subject to special terms, conditions, and age restrictions.



查詢詳情或預約參觀，歡迎致電 **2471 6333** 與會員部聯絡。

For enquiries or appointment of a club tour,  
please contact Membership Department at **2471 6333**.

